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INTERPELACJA 

 

W sprawie przeprowadzonych konsultacji- przyjęcia Programu Rowerowego Miasta Poznania 
na lata 2017-2022 z perspektywą do roku 2025. 

  

W nawiązaniu do ww. kwestii proszę o szczegółowe przedstawienie następujących informacji: 

‐Czy w.w. program był konsultowany z Radami Osiedla? 

Jeśli tak to proszę o podanie harmonogramu konsultacji wraz z kopiami postulatów członków 

poszczególnych Rad Osiedla. 

 

‐Czy program był konsultowany z organizacjami pozarządowymi, społecznikami, mieszkańcami, 

Klubami Radnych ? 

 

‐Czy program był konsultowany z instytucjami które będą zainteresowane przyjętymi rozwiązaniami  

komunikacyjnymi przyjęte w programie? 

W szczególności‐ KMP, Straż Pożarna, Straż Miejska, ZDM , ZTM, Miejski Inżynier Ruchu. 

Jeśli tak proszę o przesłanie szczegółowo przyjętych postulatów oraz rozwiązań przez w.w. instytucje. 

 

Reasumując proszę dodatkowo o analizę które  z ewentualnych postulatów wszystkich wyżej 

wymienionych kwestii , które zostały uwzględnione lub nie w programie 

 



 

 

                                                                                                                                                   Z poważaniem  

                                                                                                                                            TOMASZ STACHOWIAK  

                                                                                                                                            Radny Miasta Poznania 


